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INTERPELACJA 

Panie Prezydencie. 

Od kilku tygodni, wiadukt przy Al. Monte Casino jest wyłączony z ruchu, z 
powodu wad budowlanych. Powoduje to coraz większe problemy komunikacyjne 
mieszkańców Koszalina. W związku z pojawiającymi się informacjami medialnymi o 
stanie wiaduktu i ewentualnych działaniach, które będą podejmowane, chciałbym 
otrzymać informację: 

1. Na jakim etapie jest ekspertyza w/w wiaduktu i kto jej dokonuje? 
2. Czy podjęto już jakieś działania dotyczące przyszłości wiaduktu? 
3. Jeżeli takich decyzji nie ma, to w jakim terminie należy ich się spodziewać? 
4. Proszę o podanie informacji ile obiektów mostowych znajduje się w 

zarządzie miasta? 
5. Jaki jest ich stan techniczny - które z nich wymagają remontu lub 

przebudowy chociażby z powodu braku wymagalnej ich nośności lub stanu 
technicznego? 

6. Wnoszę także o przedstawienie zestawienia wydatków na utrzymanie 
obiektów mostowych w mieście z ostatnich 5 lat w układzie środki przyznane w 
wydatkowanych z budżetu w danym roku. 
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